

Referat fra bestyrelsesmøde onsdag d. 13. juni, kl. 19.30

Tilstede: Christine, Gert, Niels, Stig, Majken, Frank
Afbud: Rune

Punkt 1. Div. info v/Stig

St. Trampedag aflyst: **Ok**

Bilkørsel på Søpladsen: **Der laves et skilt af kommunen med indkørsel forbudt**

Skt. Hans-bål skal der søges om tilladelse til pr. næste år 2019: **Ok**

Punkt 2: Evaluering af kontingentrunden

Det gik generelt fint, men der var lidt for få sedler. Stig og Majken mangler sedler til de sidste huse. Det er svært at spore, hvem der har betalt via MobilePay. Vigtigt, at vi skriver, at man skal opgive adresse ved betaling.

Niels lavede et FaceBook-opslag, hvor vi rykker for betaling.

Punkt 3. Sankt Hans:

Vi skal have to alternativer - med og uden bål, afhængigt af vejsituationen d. 23. juni.

Den optimistiske - med bål:

Kl. 17.00: Børnebål og snobrød

Kl. 18.00: Grillen og pizzaovnen er klar

Kl. 20.30: Båltale

Derefter tændes bålet

Grill og pizzaovn tændes kl. 16.30 af **Frank**

Man skal selv medbringe pizzadej og tilbehør og drikkevarer. **Ok**

Gert spørger børnehaven ang. heks. (en stor + en lille)

Hvem koordinerer børnebål? **Frank**

Niels laver snobrødsdej.

Christine sørger for 10 pinde.

Bålbyg **torsdag d. 21. kl. 16.00 af Christine, Stig, Gert, Rune** - samt frivillige, som måtte lyste

Hvem tænder bålet? **Frank**

Hvem fikser en båltaler?? **Majken spørger Preben eller Mads**

Hvem koordinerer musik? **Ingen**

Hvem trykker sangblade? **Niels** Min. 100 stk (Stig har fil med Midsommervisen)

Den pessimistiske uden bål:

kl. 18.00: Folket mødes med færdiglavet mad

kl. 20.30: Båltaler

Hvem transporterer fladskærm fra og til VM-teltet? **Vi går op til VM-teltet og ser bål på fladskærmen kl. ca. 20.45 efter båltalen.**

Hvem fikser strøm og det tekniske med visning af video (dvd afspiller + video / streaming)? **Ikke nødvendigt.**

Punkt 4 - Tovholdere til sommerfesten d. 25. august

Vi har kun afsat et møde inden festen - d. 14. august hos Rune. Det er derfor vigtigt, at få sat tovholdere på de enkelte opgaver, så de d. 14 kan melde tilbage, om opgaven er løst.

Skal sommerfesten indeholde nye elementer - eller er alt ved det gamle?

Mette F. har lovet at hun (og familien) står for baren - men hun savnede mandskab sidste år - det skal løses, så familien Fruelund også får en fest ud af det!!!

Opgaver og tovholdere:

Rune har slået alarm over vore teltes tilstand. De skal rengøres!!! Hvem gør det?? - og hvornår??

Tovholder: **Niels undersøger, om vi kan få dem rensat.**

Annoncering på laven.dk og Facebook og hænge skilte op senest 1. august

Tovholder: **Stig og Niels**

Opsætning og nedtagning af telte: (Stig T., Stig H., Daniel og Rune i 2017)

Tovholder: **Stig T. (Stig H. kontakt)**

Fodboldturnering kl. 14

Tovholder: **Jesper Bull Stig spørger Jesper**

Optælling forbrugsvarer på lageret:

Tovholder: **Niels**

Indkøbsliste til baren

Tovholder: **Mette F.**

Indkøb + rød-hvid afspærringstape

Tovholder: **Niels/Stig**

Bestilling af fadølsanlæg (er sket - der mangler bestilling af fadøl, krus mv) **Mads Borne (Stig har aftalt med Mads)**

Skal vi have slush-ice maskine og isterningmaskine? (Mette stemmer ja) **Ja!**

Tovholder: **Mads Borne (Niels kontakter)**

Opsætning/nedtagning af baren- der skal igen opfindes en bar!/: (Mads F og Mads B i 2017)

Tovholder: **Niels spørger Mads B og Mads F**

Lys i teltene, fordeling af el og musikplaylister: (Preben L. i 2017)

Tovholder: **Preben L (Stig kontakt)**

Understel til gamle borde/indkøb nye?

Tovholder: **Stig og Niels (Frank har 3 nye klapborde, vi kan bruge som reserve)**

El fra Oliemøllen: (Preben Lourcing i 2017)

Tovholder: **Preben L (Stig kontakt)**

Byens orkester: (Ove i 2017)

Tovholder: **Gert (Gert kontakter Ove)**

Borddækning + pynt:

Tovholder: **Christine**

2 x Kagekonkurrence + dommerpanel

Tovholder: **Bodil (Majken spørger Bodil, om hun vil være tovholder)**

Transport af stor grill fra Søpladsen, optænding - skaffe ekstra grill
Tovholder: **Rune og Roger (Niels)**

Børnenes loppemarked
Tovholder: **Christine**

Der var ikke stemning for voksen marked 2017 - skal vi i år? **Nej**

Årets LavenBorger: (: 1 fl. brus + hente hatten hos Stig T)
Forslag er **XX** - vi fintænker på andre emner til mødet d. 14. aug. **Det er vedtaget!!**
Tovholder: **Frank**

Barpersonale fra kl. 14.00 + liste folk kan skrive sig på fra kl.
Tovholder: **Mette F**

Justering af priser, samt prissedler inden – og udenfor baren
Tovholder: **Mette/Niels**

Transport af telte onsdag-torsdag, bordplader mv. fra Kjærs Mølle om fredagen
Tovholder: **Rune/Stig**

Hente morgenbrød og lave kaffe til nedtagning af telte søndag morgen - er det ikke uaktuelt, hvis nedtagning rykkes til kl. 12, som i 2017? **Jo! Vi dropper morgenbrød.**
Tovholder: **Niels, hvis han er hjemme**

Bordtennis /bordfodbold tager vi på mødet d.14. aug.
Tovholder:

Punkt 5. Evt.

Hjertestarterarrangement i VM-teltet. Christine går videre med det.

Næste møde d. 14/8 kl. 19.30 hos Rune – afbud fra Christine